



**Theater KEKSE ©** is a division of **Artpipes e.V.**, Germany. **Mobile:** +49 15771892034.

**Web:** [www.kekse.artpipes.net](http://www.kekse.artpipes.net). **Email:** [info@artpipes.net](mailto:info@artpipes.net)

**Artpipes e.V.:** registered at Amtsgericht Wuppertal, **Register Number:** VR 30426,

**Tax-ID number:** 132/5900/4148 - Taxation Office Wuppertal-Elberfeld

## **Theater KEKSE!**

### **DEUTSCH**

**KEKSE** heisst **kreatives Englisch für Kinder - Storytelling in English**. Das Konzept der Musikerin und Australierin Maryanne Piper, **KEKSE** lässt in die Bilder und Klänge ihrer Bühnenfassungen eigene (Kindheits-)Fantasien einfließen. Die Szenen und Figuren der Geschichte werden durch Tanz, auf live-Instrumenten gespielten Melodien, Kostüme, Masken und von den Künstlerinnen zärtlich-wundersam gestalteten Requisiten zum Leben erweckt. **KEKSE** ist eine Lernerfahrung, die Spaß macht. Die Künstlerinnen machen die Begegnung mit dem Englischen zu einem Abenteuer, das Kinder anregt und sie die Sprache spielerisch erfahren lässt. Geeignet für die ganze Familie und Kinder ab dem Kindergartenalter. **KEKSE** ist bekannt für das erfolgreiche Projekt "The Tiger Who Came to Tea", das unter viel Beifall 2011 seine Premiere hatte. Die Produktion wurde für das Programm Kindertheater des Monats 2012/13 des Kultursekretariats NRW ausgewählt und in Theatern und Schulen in Dortmund, Duisburg, Velbert, Iserlohn, Bochum, Detmold, Hamm, Köln und Wuppertal aufgeführt.

**[www.theatrekekse.com](http://www.theatrekekse.com)**

Theater **KEKSE** ist produziert von **Artpipes e.V.** Weitere Infos über **Artpipes e.V.** unter.: **[www.artpipes.net](http://www.artpipes.net)**.

## Artpipes e.V.

**Artpipes** ist ein gemeinnütziger Verein, der internationale Kulturprojekte entwickelt und unterstützt. Ziel des Vereins ist die Förderung von zeitgenössischer Kunst und Kultur unter aktiver Mitarbeit aller Beteiligten; die Förderung der globalen Kommunikation und des kulturellen und künstlerischen Austausches und gemeinsamer, grenzüberschreitender und integrativer Lernprozesse durch und innerhalb der Künste. Artpipes glaubt fest daran, dass die Resonanz von kulturellen Austauschaktionen sehr viel weiter reicht als der unmittelbare Eindruck der einzelnen Projekte selbst. Artpipes nutzt die Kultur als Medium, um Menschen in aller Welt zu verbinden, um Erfahrungen zu teilen und auf einer persönlichen und professionellen Ebene interkulturelles und internationales Verständnis füreinander zu entwickeln.

## **ENGLISH**

**KEKSE** is the German word for cookies or biscuits, and is also our acronym for **K**reatives **E**nglish für **K**inder, **S**torytelling in **E**nglish. A successful education concept by Australian musician and educator Maryanne Piper, KEKSE brings English as a foreign language to life for young learners, with a good dose of fantasy in their stage adaptations of children's literature. The scenes and characters of the story come to life through dance, live music performance, costumes, masks and lovingly designed props by the artists themselves.

**KEKSE** makes learning fun. The artists present an English adventure that excites children and their curiosity, encouraging language learning through play. Suitable for the whole family and children from kindergarten age.

**KEKSE's** first stage adaptation premiered with enthusiastic acclaim in 2011. The production was selected by NRW Cultural Council for their program, 'Children's Theater of the Month' 2012/13 and toured theaters and schools around NRW, Germany.

**[www.theatrekekse.com](http://www.theatrekekse.com)**

Theater KEKSE is produced by Artpipes e.V. For more info about Artpipes e.V. and further activities, please refer to: **[www.artpipes.net](http://www.artpipes.net)**

## Artpipes e.V.

Artpipes e.V. is a not-for-profit organization promoting international cultural exchange and relations. It develops projects within the arts that foster an awareness of intercultural issues and strives to demonstrate the global ability to communicate and facilitate through the arts. The association's emphasis lies on integration through active participation in cultural projects that provide a reciprocal educational experience. In addition, it assists artists of high calibre to gain performance opportunities in new markets. Artpipes believes the benefits of creating cultural exchange projects resonate far wider and deeper than the performances themselves. The organization uses culture as a vehicle to connect people in our world, to share experience and develop understanding on a personal and professional level.

Artpipes' realises projects that embody its philosophy in today's cultural landscape. The organisation is responsible for conceptual development, as well as managerial support; facilitation; fundraising; tour management and production; as well as marketing and publicity in co-operation with contributing artists during the tenure of projects.